
Möte med hyresgäster i Allhallen 2015-02-19 

Närvarande:  
Gunnar Andreasson, Monika Hallman, Roger Johansson.  
Sauli Hakkarainen, Caroline Mollmyr, Anders Glemfelt, Herbert Eriksson, Bo Melvås,Gerd 
Dahlgren  

Genomgång av förra årets anteckningar. 

Man har påmint Kent Dahlqvist om att det ska sättas upp en högre vattenkran för att kunna fylla 
på flaskor.  
Det är fortfarande dålig ordning i förråden ibland.  
Läktare inte ordnad; Får vänta tills gymmet byggs om. 

Nya synpunkter: 
Ljuset lyser ofta när ingen är i hallen.  
Monika Hallman gör några skyltar som påminner om att man skall släcka när man lämnar hallen.  
Ljudanläggning; Ljudet fungerar inte ibland. Det är en automatsäkring som slår ifrån.  
Vi ber Jörgen Johansson undersöka detta. 

Serverrummet;  
Det måste sättas upp en branddetektor. Sauli Hakkarainen beställer detta av Direktlarm. 

Datorn skall kopplas in mot fibernätet. 

Parkering; Vi har muntligt avtal från kommunen om att grusa upp marken ovanför hallen för att 
ordna fler parkeringsplatser. 

Förslag från Monika Hallman; Fråga om det finns massör som är intresserad av att ordna 
massage i hallen.  

Antecknat av Gerd Dahlgren  

 


